
  

 

 

 

 

Datum:  15 september 2023 

Betreft:  Schriftelijke vragen: Hengelose bijdrage IJsbaan Enschede 

 

Geachte College, 

Afgelopen winter hebben we als Hengelose raad ingestemd met het verzoek van de gemeente 
Enschede om één euro per Hengelose inwoner bij te dragen aan de noodlijdende IJsbaan in Enschede.  

In het artikel van Tubantia van 14 september, 2023 konden we lezen dat de wethouder in Enschede 
verklaart dat zij zelf “de verantwoordelijkheid” willen nemen voor de IJsbaan. De wethouder 
verklaart: “Er ligt een concreet plan, dat niet meer steunt op andere gemeenten. Enschede wil niet 
meer wachten op het getreuzel en geaarzel in de regio.”  

Link artikel: https://www.tubantia.nl/enschede/klaar-met-het-getreuzel-in-de-regio-enschede-houdt-
zelf-de-ijsbaan-open-met-een-flinke-zak-geld~a93809c8/ 

VVD Hengelo stelt na aanleiding van deze ontwikkelingen de volgende vragen: 

1. Wanneer kunnen wij onze bijdrage van 80.000 euro terugverwachten?  
2. Waarom werd in februari van dit jaar het beeld geschetst dat de IJsbaan met het mes op de 

keel stond? 
3. Als Enschede verklaart het bedrag nu zelf te kunnen bijdragen, waarom werd de hulp van 

andere gemeentes in de regio gevraagd?  

Met vriendelijke groet, 

Ruth Hekman    

VVD Hengelo  


